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Dimph van der Schuur

Van: Griffie Gemeente Heiloo
Onderwerp: FW: Reactie van Heiloo Energie op Warmtevisie document Heiloo Aardgasvrij-

laatste versie

 

Van: Jan Stamhuis [mailto:jan.stamhuis@heilooenergie.nl]  
Verzonden: woensdag 14 oktober 2020 16:39 
 
 
Geachte commissieleden, 
 
Hieronder nog een paar punten/opmerkingen over de inhoud en het tot stand komen  van de warmtevisie met 
bijbehorende documenten en bijlagen. 
 
Heiloo Energie (HE)  is betrokken geweest als lid van de werkgroep die de visie heeft ontwikkeld in een 
adviserende/consulterende rol. 
Als eerder gemeld  bevat de visie die nu voorligt elementen die HE ondersteunt en er zijn elementen die HE niet 
ondersteunt. Ook waren er elementen die we niet of te weinig prominent terugvonden.  
De positionering van HE is nog verduidelijkt door de laatste toevoegingen aan het document. 
 
Wij vinden voldoende aanknopingspunten in de samenvattende conclusies van de Visie om met het project Heiloo 
Aardgasvrij door te gaan in samenwerking met alle betrokken partijen.  
 
Wij brengen echter het volgende nog onder uw aandacht: 
 
‐ Voorgenomen raadsbesluit: 
Het voor genomen raadsbesluit noemt niet alleen het vaststellen van de visie, maar ook het besluiten tot 
haalbaarheidsonderzoek warmtenet. Als bekend vindt HE dit onderzoek in feite overbodig. 
We zouden graag ook expliciet als besluit de andere conclusies zien opgenomen, nl. om gelijktijdig en  zo spoedig 
mogelijk over te gaan tot het  voorbereiden en het opstellen van (wijk)uitvoeringsplannen voor Ypestein en/of 
Maalwater en/of Wooncomplex Westerzij en het faciliteren van tenminste één demonstratie of pilot project. Dit om 
aan te geven dat het opstellen van dergelijke plannen en projecten (ook) een hoge prioriteit heeft. 
 
‐Revisie van de Warmtevisie: 
In het rapport wordt een revisie na vijf jaar genoemd.   
‐Gezien de snelle ontwikkelingen van de techniek zijn de kengetallen als input voor het onderliggende model aan 
veroudering onderhevig, daarom is een revisie van de Visie pas over 5 jaar te laat. Twee jaar met medeneming van 
de resultaten van studies (inclusief de haalbaarheidsstudie warmtenet en demonstratieprojecten/pilots) lijkt een 
betere periode voor herberekeningen. 
Dan kan  ook het hoofdstuk over financiering en subsidies aangepast worden. Dat bevat nu een inventarisatie van de 
huidige subsidie en financieringsmogelijkheden. Over twee jaar met de resultaten van de wijkuitvoeringsplannen, zal 
duidelijker zijn welke verdere financiële opties er nodig en wenselijk zijn om een en ander te implementeren. 
 
Vriendelijke groeten,  
Jan Stamhuis 
Secretaris 
Vereniging Heiloo Energie.  
 


